
Zápis č. 9 
ze zasedání zastupitelstva obce Radimovice u Želče 

konaného dne 28.12.2019 
 

Místo konání: malý sál sokolovny  
Zasedání řídila: starostka obce paní Jana Hnojnová 
Začátek zasedání: 18.00 
Přítomni: 9 zastupitelů dle prezenční listiny (příloha č.1) 
Ověřovatelé zápisu: R. Mládek, M. Drtina 
 
Program: 
1) Zahájení, jmenování ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání 
2) zpráva o hospodaření k 30.11.2019  
3) přehled činnosti v roce 2019 a výhled do roku 2020 
4) různé  
5) diskuse 
6) závěr 
 
Ad 1) Zahájení zasedání provedla starostka obce, konstatovala, že přítomných je nadpoloviční 
většina a tím je zastupitelstvo obce usnášení schopné. Jmenovala ověřovatele zápisu a 
přednesla návrh programu zasedání. 
Zasedání zastupitelstva obce schvaluje navržený program jednání. 
Hlasování:      pro: 9       proti: 0              zdržel se: 0 
Program jednání byl schválen. 
 
Ad 2) Starostka obce přednesla zprávu o hospodaření k 30.11.2019 
Příjmy           5.858.162,- 
Výdaje          5.004.518,- 
Saldo               853.644,- 
ZBÚ             8.724.594,47 Kč 
 
Ad 3) Předsedkyně kulturně- sportovní komise seznámila přítomné s plánem kulturních a 
společenských akcí chystaných v roce 2020. 
 
Ad 4) Na základě změny zákona zastupitelstvo projednalo změnu vnitřní směrnici týkající se 
účtování cestovních náhrad.  
Usnesení č. 75  Zastupitelstvo obce schvaluje změnový list k vnitřní směrnici o účtování 
cestovních náhrad.  
Hlasování:          pro: 9           proti: 0             zdržel se: 0 
Usnesení č. 75 bylo schváleno. 
 
Ad5) diskuze: 

a) Podnět k řešení podala p. Broučková. Není spokojena s otvírací dobou a přístupem 
nájemců Radimovické hospůdky. Zastupitelstvo se touto záležitostí zabývalo již 16.12. 
2019 na svém zasedání. P. Klípa přislíbil nápravu. 
 

b) Na připomínku týkající se místního rozhlasu reagovala starostka příslibem zasílání 
SMS zpráv. 
 

       



c) Další dotaz se týkal opravy komunikace od kaple k čp.10 – obec jedná o převod této 
komunikace z vlastnictví kraje na obec 

   
d) Starostka obce informovala občany o záměru obce přejít od roku 2021 na paušální 
hrazení poplatků za svoz komunálního odpadu. 
 
Ad 9) Závěr  :  
Starostka obce poděkovala všem přítomným i zastupitelům za účast a s přáním všeho 
dobrého do nového roku zasedání ukončila ve 20.30 hod. 
 

 
Zápis byl vyhotoven dne: 3.1.2020 
 
Zapisovatel: Mgr. Lenka Kubrová 
 
 
Ověřovatelé: ………………………………….. 
 
                      …………………………………. 
 
 
Starostka: ……………………………………….. 

 


